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ARTYKUŁ SPONSOROWANY▼ 

Rozwijająca się współpraca z uczelniami wyższymi, dodat-
kowe kwalifikacje dla uczniów, wysoki poziom kształcenia 
praktycznego, praktyki i staże międzynarodowe to priorytety 
w kształceniu zawodowym uczniów Zespołu Szkół Tech-
niczno-Weterynaryjnych  w Trzcianie. 

 W miniony poniedziałek dyrektor szkoły, Janusz Jakubek, 
uczestniczył w spotkaniu z  dziekan prof. dr hab. Joanną 
Barłowską oraz prodziekanem Wydziału Biologii,  Nauk o 
Zwierzętach i Biogospodarki Uniwersytetu  Przyrodniczego 
w Lublinie, prof. dr. hab. Markiem Babiczem, które zaowo-
cowało porozumieniem szkoły z tą uczelnią. Dotyczyć ono 
będzie współpracy w takich dziedzinach jak: zootechnika, 
hodowla koni i jeździectwo. Wydział, z którym szkoła bę-
dzie współpracować, jako jeden z nielicznych w kraju, po-
siada bardzo duże osiągnięcia w zakresie hodowli koni, 
czy też jeździectwa, a kadra naukowa to światowej sławy 

specjaliści. Porozumienie kierowane będzie głównie do 
uczniów Technikum Weterynaryjnego, których obecnie 
kształci się w szkole 220. Obejmuje ono zajęcia prowadzo-
ne w szkole przez pracowników naukowych wydziału, jak 
również uczestnictwo młodzieży w zajęciach  na uczelni.  
Już niebawem Starosta Rzeszowski, Józef Jodłowski, 
Kanclerz Wyższej Szkoły Inżynieryjno-Ekonomicznej w 
Rzeszowie prof. dr hab. inż. Stanisław Sosnowski oraz 
dyrektor Zespołu Szkół Techniczno-Weterynaryjnych w 
Trzcianie, Janusz Jakubek, podpiszą kolejne porozumie-
nie, na mocy którego uczelnia, konkretnie pracownicy na-
ukowi wydziału geodezji i kartografii, zobowiązują się do 
prowadzenia ponadprogramowych wykładów, warsztatów i 
ćwiczeń dla uczniów Technikum Geodezyjnego, z wyko-
rzystaniem najnowocześniejszego sprzętu i technologii. 
Szkoła wprawdzie dysponuje doskonałą bazą dydaktyczną 
pozwalającą na pełną realizację podstawy programowej, 
jednak chce zaproponować młodzieży coś więcej, wzbu-
dzić zainteresowanie przedmiotem, a równocześnie za-
chęcić do pogłębiania wiedzy na studiach. Podpisane po-
rozumienie zapewni wszystkim chętnym absolwentom 
szkoły wstęp na Wydział Geodezji i Kartografii WSIE. 
Technik geodeta to zawód, w którym szkoła w Trzcianie 
kształci młodzież od lat. Wielu absolwentów piastuje kie-
rownicze funkcje w firmach geodezyjnych, czy też prowa-
dzi własną działalność gospodarczą. 
Wysoka jakość kształcenia we wszystkich nauczanych 
zawodach, dodatkowe kwalifikacje dla uczniów pozwalające 
im łatwiej odnaleźć się na rynku pracy, jak hipoterapia w 
Technikum Weterynaryjnym, Kosmetyka Ciała w Technikum 
Usług Fryzjerskich czy też Pożarnictwo w Liceum Ogólno-
kształcącym to jest to, co wyróżnia szkołę w Trzcianie  na tle 
innych. Zajęcia praktyczne prowadzone przez nauczycieli o 
wysokich kwalifikacjach, głównie praktyków, oparte o najno-
wocześniejszą bazę, praktyki krajowe, staże u pracodaw-
ców, a przede wszystkim praktyki zagraniczne młodzieży, 
pozwalają na właściwe ukształtowanie sylwetki zawodowej 

absolwenta, coraz bardziej poszukiwanego na rynku pracy.  
Na organizację trzytygodniowych praktyk zagranicznych w 
bieżącym roku szkolnym szkoła pozyskała środki finansowe 
w wysokości 900 tysięcy złotych, co pozwoli na uczestnic-
two w nich 92 uczniom ze wszystkich prowadzonych kierun-
ków kształcenia.  

Obecnie odbywają się one w dwóch krajach - Irlandii oraz 
Portugalii. Utrzymywana jest stała współpraca ze szkoła-
mi oraz pracodawcami z wielu krajów Europy. Obecny 
absolwent szkoły zawodowej, jaką jest technikum, poza 
dobrym przygotowaniem, musi być kreatywny, otwarty na 
świat, znać języki obce. Staże i praktyki zagraniczne 
umożliwiają uczniom wdrażanie tych umiejętności. 

Jak wykształcić specjalistę w zawodzie? 

Uczniowie Technikum Weterynaryjnego w Trzcianie na praktyce 
w Irlandii 

Stoją od lewej: Dyrektor ZSTW w Trzcianie mgr inż. Janusz 
Jakubek, Dziekan Wydziału Biologii, Nauk o Zwierzętach i Bio-
gospodarki Uniwersytetu Przyrodniczego w Lublinie prof. dr 
hab. Joanna Barłowska, Prodziekan Wydziału prof. dr hab. 
Marek Babicz 

Prokuratorskie zarzuty  
dla członkini zarządu 

Ciąg dalszy ze str. 1 
Ostatecznie złożono także 
drugą, prawidłowo podpisa-
ną listę. 
Dlaczego prokuratura zde-
cydowała się zakończyć 
sprawę wnioskiem o warun-
kowe umorzenie postępo-
wania? Może ono być zasto-
sowane w przypadku prze-
stępstwa zagrożonego karą 
nie większą niż 5 lat pozba-

wienia wolności. Prokuratu-
ra zakwalifikowała prze-
stępstwo członkini zarządu 
jako wypadek mniejszej 
wagi, który nie jest zagrożo-
ny karą przekraczającą 5 lat 
więzienia. - W grę wchodziła 
niewielka kwota, która w 
dodatku nie została wydat-
kowana – mówi prokurator 
Żak. Zaznaczył też, że wino-
wajczyni zadeklarowała, iż 

wpłaci pewną kwotę na cele 
charytatywne. 
O tym, czy postępowanie 
zostanie warunkowo umo-
rzone, ostatecznie zadecydu-
je sąd. Takie rozwiązanie 
oznaczałoby wprawdzie 
uznanie sprawczyni za win-
ną, ale pozostałaby ona oso-
bą niekaraną. Warunkowe 
umorzenie wiąże się z okre-
sem próby, który także okre-

śli sąd. Jeśli w okresie próby 
winowajczyni dopuści się 
jakiegoś przestępstwa, wte-
dy postępowanie zostanie 
wznowione i sąd nałoży ka-
rę. 
O wypowiedź w tej sprawie 
poprosiliśmy samą zaintere-
sowaną, ale stwierdziła ona, 
że do momentu zakończenia 
sprawy w sądzie nie będzie 
udzielać komentarzy. so 

Przepusty  
za oszczędności 

CAŁY POWIAT► Dziś (22 
grudnia) powinna być już 
przejezdna droga w Brzezi-
nach-Berdechowie, gdzie 
budowany był nowy prze-
pust. To jedna z kilku inwe-
stycji, na które powiat otrzy-
mał dofinansowanie z rezer-
wy ministerstwa infrastruk-
tury. Początkowo starostwo 
ubiegało się o wsparcie prze-
budowy mostów na ul. 3 
Maja w Sędziszowie Młp. i 
drodze Wielopole Skrzyńskie 
– Dębica. Oba te obiekty od 
kilku dni są już otwarte dla 

kierowców. Wartość inwesty-
cji miała wynosić 4 mln zł, z 
czego połowa to dotacja z 
ministerstwa. Po przetargach 
okazało się jednak, że prze-
budowa mostów będzie dużo 
tańsza. - Powstały spore 
oszczędności. Żeby nie zwra-
cać ich do Warszawy, popro-
siliśmy o zgodę na wykorzy-
stanie ich na inne inwestycje 
– tłumaczy Dorota Sędłak z 
zarządu powiatu ropczycko-
sędziszowskiego. Dzięki temu 
przebudowano przepusty w 
Brzezinach-Berdechowie i 
Szkodnej oraz wyasfaltowano 
drogę w Rudzie. so 


